
Calling for Entries - Pairing Sensations
提交你的創意配搭 - 賞酒嘗味饌選

Pairing Sensations is a stage designed for Chefs and Sommeliers to present their
philosophy and stories behind the magic of food & beverage pairing. Connecting the world
through mix and match of flavours from different countries.

賞酒嘗味饌選旨在與大眾分享美酒與佳餚配搭的美妙之處，由廚師和侍酒師共同帶出全新的味
蕾享受及故事，讓來自不同國家風味創意配搭成為連接世界的媒介。

The combination of food and wine works like an orchestra, composing a pleasing symphony. Chefs and Sommeliers are the
mastermind behind every pairing sensation, staging the flavour of food and beverages to dance on your palate. The
collaboration deserves an opportunity to shine, and here we present to you, Pairing Sensations.

食物與飲品密不可分，適當完美的搭餐選擇，可以令味蕾勾勒出意想不到的驚喜，亦能譜出動人的味道交響樂。每一道搭配組
合背後，是來自於大廚與侍酒師的合作，如何將食材與飲品互相配合，讓味道在客人的味蕾上起舞。每一個配搭都值得放到舞
台上，為每個用餐經體驗再添一道色彩。

APPLICATION REQUIREMENT
參加要求

Participants’ pairing must include one dish and one beverage from different countries.

參加者需提交一款不同菜餚以及酒品，而酒品與菜餚需來自不同國家的。

EVENT PROCESS
活動流程

Entries submission is free and participant will earn a series of marketing and promotion opportunities.

參加費用全免，更有機會獲得一系列的宣傳推廣機會 !

Submit Now 提交創意配搭

Submission Deadline 截止日期： 12/07/2022

Contact: exhibit@rbhk-ga.com +852 3709 4981

https://www.rbhk-ga.com/pairing-sensations/
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeVUkbjwe89qehJt34pwsFI5Ug6dzZwsBYSoRoz8lQh4hNwiA/viewform
https://www.facebook.com/pairingsensations/
https://www.instagram.com/pairingsensations/
mailto:exhibit@rbhk-ga.com
https://www.rbhk-ga.com/pairing-sensations/

